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Στις 2 Μαϊου 1998 το Συμβούλιο Κορυφής της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
πήρε ιστορικές αποφάσεις για την πορεία της Ευρώπης και την έναρξη 
της Οικονομικής και Νομισματικής Ένωσης από 1/1/1999.

Η εξέλιξη αυτή ήταν γνωστή από αρκετό καιρό και όλες οι χώρες που 
ενδιαφέρονταν κατέβαλαν σημαντική προσπάθεια για να διαμορφώσουν 
τους όρους εκείνους που επέτρεπαν τη συμμετοχή τους στην πρώτη 
ομάδα, η οποία ξεκινάει το σημαντικότατο αυτό εγχείρημα.

Χώρες, οι οποίες είχαν σημαντικά προβλήματα, πήραν μέτρα 
περιορισμού των δημοσιονομικών ελλειμμάτων, μέτρα εισοδηματικής 
πολιτικής και αναμόρφωσης της κοινωνικής ασφάλισης παράλληλα με 
μέτρα διαρθρωτικών προσαρμογών της οικονομίας τους, ώστε να μην 
μείνουν έξω από μια ιστορική καμπή στην οποία συμμετείχαν όλα τα 
ιδρυτικά μέλη της ΕΟΚ.
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Αθήνα, 4 Μαϊου 1998

Η χώρα μας δεν συμμετέχει μαζί με τις άλλες 11, στην πρώτη ομάδα που 
ξεκινά την ΟΝΕ.

Ερωτάται ο κ. Πρωθυπουργός

1. Τι εμπόδισε την Κυβέρνηση να επιδιώξει την συμμετοχή της στην 
ΟΝΕ από την αρχή της τελικής αυτής φάσης, μαζί με τους άλλους 
11;

2. Τι πρόκειται να κάνει, ώστε να πετύχει τις συνθήκες εκείνες που 
θα της επιτρέψει να καλύψει τη διαφορά αυτή και να ξεπεράσει το 
πρόβλημα αυτό ;

3. Ποιο είναι το χαρακτηριστικό των αποφάσεων της 2ας Μαϊου που 
δικαιολογεί την αισιοδοξία ένταξης της Ελλάδας στην ΟΝΕ στον 
προγραμματισμένο χρόνο ;
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